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Innledning ved Trude Andresen, kommunedirektør



Når ble spørsmål 172 stilt?Antall stilte spørsmålÅr

6. oktober 2292020

6. september 2292021

1612022

7. desember 1812023

16. september 172 (pr. 17.09.24)2024

Stilte spørsmål



• En rekke av spørsmålene 
oppfattes som 
kunnskapsspørsmål der det 
er et ønske om å vite 
mer/få flere detaljer i en 
sak, uten at hensikten med 
hvorfor det spørres kommer 
tydelig frem.

• Enkelte spørsmål kan ikke 
direkte lenkes til sak, men 
oppfattes som et 
utredningsspørsmål til 
generelle/tilgrensende 
politiske debatter.

Stilte spørsmål pr. parti



• Medarbeidere som skriver svar på spørsmål fra politikerne, er de samme som skriver 
alt fra kunnskapsgrunnlag til de politiske saksframleggene.

• Jo mer tid som går med til å svare på spørsmål, jo mindre tid til å forberede og 
produsere saksframlegg.

• Kapasitet innen særlig oppvekst er for tiden fullt utnyttet på grunn av flere pågående 
store saker, eksempelvis skolestruktur.

• Også spørsmål knyttet til helse og omsorg og arbeid, aktivitet og inkludering er 
krevende å få besvart.

• Ettersom mange spørsmål ikke henger sammen med saker administrasjonen jobber 
med, brukes det dyrebar tid på å finne data, gjøre analyse og sette seg inn i temaet 
det spørres om. Å svare ute disse spørsmålene går på bekostning av tiden som kunne 
gått til politisk saksbehandling og produsere gode saksframlegg.  

Kapasitet



• Skillet mellom skriftlig spørsmål og oppklarende spørsmål til saker er viktig.

• En generell opplevelse er at mange av spørsmålene kunne vært stilt muntlig i møtet 
og dermed ikke hadde trengt skriftlighet (som tar lenger tid).

• Skriftlige spørsmål har en tredagersfrist og vil derfor hele tiden bli prioritert foran 
produksjon av saksframlegg.

Annet


